
Rødovre Almennyttige Boligselskab 

Afdeling: ENGEN 2320 

Afdelingsbestyrelsesmøde 

Tirsdag den 2. februar 2021 kl. 18.30 

via Zoom 

 

Til stede:  Claus, Helle, Christina, Leon og Rikke 

Afbud fra:  Viggo 

 

Referat: 

 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelses-

mødet den 1. december 2020 
 
 

2. Info om stiger til loftsrum samt økonomi 
hertil  

 
 
 
 

3. Status vedrørende informationspjece 
 
 
 
 
 
 
 

4. Oversigt over registrering af hunde i af-
delingen  
 
 
 
 

 
Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev god-
kendt. 
 
 
Der er afsat penge i driftsregnskabet til etable-
ring af stiger til loftsrummene.  
Arbejdet går derfor i gang i løbet af foråret, når 
vejret tillader det.  
 
 
Christina har lavet udkast til informationspjece, 
som sendes ud til bestyrelsen til kommente-
ring.   
Punktet genoptages på næste bestyrelsesmøde 
med henblik på endelig færdiggørelse af pje-
cen.  
 
 
Ejendomskontoret har endnu ikke fået indhen-
tet oversigt over registrering af hunde i afdelin-
gen, hvorfor punktet udsættes til næste møde.  
 
 
 



5. Kommende opgaver forud for afde-
lingsmødet: 

• Revidering af forretningsorden 
 
 
 
 
 

• Oplæg omkring el-ladestander  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Nyt fra ejendomskontoret v/Viggo 
 
 
 

7. Nyt fra formanden  
 
 

8. Nyt fra kasserer 
 
 

9. Diverse 
 
 

10. Kommende punkter 
 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 20.15 

 
 
Claus og Rikke reviderer forretningsordenen 
med de faldne bemærkninger fra mødet. 
Da det er bestyrelsens egen forretningsorden, 
skal den ikke behandles på et afdelingsmøde, 
men kan blot godendes på et bestyrelsesmøde. 
 
Der er nedsat et udvalg under Serviceudvalget 
og Strategiudvalget i RAB der skal undersøge 
mulighederne for etablering af el-ladestandere 
i afdelingerne.  
 
Det er vigtigt, at bestyrelsen får afklaret beho-
vet for el-ladestandere i egen afdeling samt 
hvad det eventuelt vil komme til at koste at 
etablere.  
 
Claus udarbejder oplæg til drøftelse på et 
kommende bestyrelsesmøde, ud fra de oplys-
ninger, vi pt. kender til.  
 
 
Da Viggo ikke deltog i mødet, orienterede Claus 
kort om livets gang på kontoret.  
 
 
Intet. 
 
 
Intet. 
 
 
Intet.   
 
 
 
 
 
 
 
 
Næste bestyrelsesmøde den 2. marts 2021 

 


